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				Abstract
				Of all Canadian governments, the Liberal administration of Thomas Dufferin Pattullo (1933–41) offered probably the most vigorous response to the social and economic problems of the Depression. By the end of the 1930s, however, the reform impulse had been killed by the parsimony of the federal government and Pattullo’s unwillingness to compromise. The passing of the reform impulse helps explain the polarization so characteristic of British Columbia politics.
	
Abstract:

	  De tous les gouvernements canadiens, l’administration libérale de Thomas Dufferin Patrullo (1933–41) aurait fourni la solution la plus vigoureuse des problèmes sociaux et économiques de la Crise. A la fin des années trente, cependant, la poussée de la réforme s’était trouvée victime de la parcimonie du gouvernement fédéral et de l’intransigeance de Patrullo qui se refusait au compromis. La disparition de la poussée de la réforme sert à expliquer la polarisation si caractéristique de la politique de la Colombie britannique.
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